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Minister van gezondheid Karl Lauterbach negeerde het
advies van het Robert Koch Institut (RIVM van Duitsland)
om de ‘pandemie’  als  voorbij  te  verklaren.  Lauterbach
wilde nog een prikplicht door het parlement jagen en had
daarvoor een voortdurende angst voor het virus nodig.
Zijn  voorstel  tot  de  algehele  prikplicht  kwam
ternauwernood  niet  door  het  parlement.

Het is nauwelijks voor te stellen dat een vermeend virus dat een land (en de
wereld) al twee jaar in gijzeling hield door ‘de wetenschap’ als voorbij wordt
verklaard, maar de minister bepaalt dat de angst nog even op peil moet blijven.
Lauterbach wilde immers nog snel de algemene prikplicht, van een experimenteel
‘vaccin’,  in de armen van 80 miljoen landgenoten jagen.  Tegen de Code van
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Nürnberg in, de dure les die de Duitsers betaalden voor hun NAZI-verleden.

75 jaar Code van Nürnberg

BILD citeert Wolfgang Kubicki, de vice-voorzitter van de Duitse liberalen, FDP.
Kubicki eist  het aftreden van Lauterbach: “Dat weten we nu dankzij  de RKI-
lekken:  Gedifferentieerde  cijfers  waren  uiterlijk  sinds  het  voorjaar  van  2022
beschikbaar voor het RKI, maar zijn nooit aan het publiek gepresenteerd. Het
aantal coronavirusdoden werd altijd hoger gerapporteerd dan had gemoeten”.

Kubicki onderbouwt zijn beschuldiging met informatie die openbaar werd door de
publicatie van de zogenaamde “RKI Files”, de coronaprotocollen van het Robert
Koch  Institute  (RKI),  die  tot  voor  kort  geheim  waren.  Tijdens  de  pandemie
adviseerde het RKI de Duitse regering. Het rapporteerde en rapporteert aan het
ministerie van Lauterbach, dat hij sinds december 2021 leidt.

RKI-documenten: de politiek bepaalde, de wetenschap negerend

Uit de vrijgegeven RKI-document leidt Kubicki ook af:

“Het tijdstip  van publicatie  is  afhankelijk  van de goedkeuring van de
BMG* (…). Een downgrading vooraf zou mogelijk worden geïnterpreteerd
als een signaal van de-escalatie en zou daarom politiek niet wenselijk zijn”
“Verlaging van het risico van zeer hoog naar hoog werd afgewezen door
de BMG.”
“Wat  de  BMG  betreft,  zou  de  downgrade  in  eerste  instantie  om
strategische redenen naar hoog en niet naar matig moeten zijn.”

*BMG: ministerie van volksgezondheid

Kubicki roept zijn Ampel-collega Lauterbach op om af te treden: “Karl Lauterbach
heeft de reputatie van de federale overheid ernstige schade toegebracht door zijn
onverantwoordelijke omgang met de waarheid en heeft twijfels aangewakkerd
over  de  integriteit  van  het  overheidsoptreden.  Hij  moet  de  persoonlijke
consequenties  onder  ogen  zien.”
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